

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Don Jamieson, annonce que le ministre des Affaires étrangères d'Espagne et madame Marcelino Oreja Aguirre, effectueront une visite officielle à Ottawa les 22 et 23 novembre prochains. M. Jamieson aura des entretiens avec son homologue espagnol qui porteront sur les relations bilatérales et diverses questions multilatérales d'intérêt mutuel. M. et Mme Oreja seront les invités d'honneur à un dîner offert par le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures et Mme Jamieson. A l'occasion de cette visite M. Oreja et M. Jamieson procéderont à la signature d'un accord entre le Canada et l'Espagne portant sur la double imposition. M. Oreja aura également des entretiens avec d'autres ministres du gouvernement canadien dont le ministre de l'Industrie et du Commerce, M. Jean Chrétien, ainsi qu'avec le ministre de l'Expansion économique régionale, M. Marcel Lessard.

* * *

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announces that the Minister of Foreign Affairs of Spain and Mrs. Marcelino Oreja Aguirre, will make an official visit to Ottawa on November 22 and 23. Mr. Jamieson's conversations with his Spanish counterpart will cover bilateral relations and multilateral questions of mutual interest. Mr. and Mrs. Oreja will be the guests of honour at a dinner offered by the Secretary of State for External Affairs and Mrs. Jamieson. During the visit, Mr. Oreja and Mr. Jamieson will sign an agreement between Canada and Spain on double taxation. Mr. Oreja will also meet with other Ministers of the Canadian Government including the Minister of Industry, Trade and Commerce, the Honourable Jean Chrétien, and the Minister of Regional Economic Expansion, the Honourable Marcel Lessard.